
 

SKOLEBESTYRELSEN 

SNEJBJERG SKOLE 

Mandag d. 20. januar kl.:17.00 -19.30 

STED: Mødelokale C ved administrationen  

Fmd. initialer: MF 

Til stede: 
Niels Røjkjær Dalmose (ND) 
Birgit Torbøl Beenfeldt (BB)  
Carsten Keller Hansen (CH) 
Monika Bukhave Fruergaard (MF) 
Camilla Munk Brahms (CB) 
Olga Cyganova (OC) 
Sebastian Markdanner Flæng (SMF)  
Henrik Kokholm (HK) 
Vibeke Buskbjerg (VI) 
Marianne Bach Jørgensen (MJ) 
Bjørn Kirkegaard (BK) 
Lillian Krarup (LI) 
Elevrådet: Marie og Mira 
 
Afbud:  
Fraværende:  

 
 
 
 

1. Temadrøftelse (30 min):  
Trivsel  
 
På mødet vises nedslag fra sidste års 
trivselsmåling på Snejbjerg Skole 
 
Trivselsråd – hvad er næste step 

Lillian havde to nedslag i trivselsmålingen 2024 med. 
Derudover talte vi om, hvad der ud over den årlige 
trivselsmåling arbejdes med trivsel på Snejbjerg Skole. 
 
Der er i mange klasser kommet et punkt i lærernes ugebreve, 
hvor de fortæller om trivslen i klassen. Det er meget positivt. 
 
Mulighed for forældremøde nr. 2 Dette kunne også være det 
fælles trivselsrådsmøde, hvor kun trivselsrådene fra klassen 
deltager. 
 
Der skal afholdes fælles trivselsrådsmøde hvert år, hvor 
trivselsrådede kan blive inspireret til årets arbejde. Evt. også 
give dem en værktøjskasse til trivselsarbejdet. 
 
Skolebestyrelsen kigger nærmere ind på, hvordan skole-hjem-
samarbejdet kan styrkes på et senere møde i forhold til trivsel. 

2. Elevrådet. (10 min) 
 
Nyt fra elevrådet. 
 

Elevrådet har ikke haft møde siden sidst.  
 
I forhold til boden, så vil elevrådet gerne lægge det ned for nu. 
De vil dog stadig gerne have et fokus på, at hygiejne er i 
orden.  
 



3. Skoleudviklingssamtale (20 min) 
 
Skoleledelsens input (info) 
 
Bestyrelsens input til dagsordenen. 
 

Lillian informerede skolebestyelsen om, hvad 
skoleudviklingssamtalen går ud på. Det er fra 2025 
obligatorisk at invitere skolebestyrelsen med, men det har 
Snejbjerg Skole allerede en tradition for. Det er blevet muligt 
at invitere TR med, og derfor er både lærer TR samt pædagog 
TR blevet inviteret til den kommende samtale. 
 
Punkter til samtalen 
Økonomi 
Lokaler og elevtal 
Balancen 
Nedslag i, hvad der er blevet arbejdet med herunder 
fællesskaber 
Film fra elevrådet 
Medarbejder perspektiv 
Folkeskolens kvalitetsprogram 
SFO – overgange 
 
Yderligere forslag 
Trivsel og Trivselsrådene 
 

Pause (15 min).  
 

 

5. Folkeskolens kvalitetsprogram (20 min) 
Indledende drøftelser til skoleårets 
planlægning 
 
Afkortning af skoledagen 
Timefordelingsplan 
Skoledagens opbygning 
 

Marianne orienterede om de forskellige step, der er i 
Folkeskolens Kvalitetsprogram over de næste skoleår. Først i 
skoleåret 29/30 er de sidste ting implementeret.  
 
Juniormesterlæren – er her Børne-familieudvalget haft første 
drøftelse og besluttet, at der i Herning Kommune skal 
arbejdes efter enten en kommunal løsning eller løsninger i 
klynger (samlet på nogle skoler). 
 
Der blev orienteret om hvor langt Snejbjerg Skole er i 
planlægningen pt. ift. Timefordelingsplan og skoledagens 
opbygning. Først onsdag præsenteres lærerne for dette. 
 
Ringetiderne skal koordineres med Engbjergskolen, da 
ændringerne ikke må koste flere busafgange. Dette er 
ledelsen i dialog om. Lænden på skoledagen fortsætter 
uændret, da Snejbjerg Skole allerede arbejder med et 
reduceret skema. 
 
Lige nu arbejdes der for, at timefordelingsplanen ændres mest 
muligt fra starten, så der ikke skal ændres hvert år frem mod 
2029/2030. 
 

5. Opfølgning (5 min) 
- opfølgning fra møde med præsterne vedr. 
konfirmationsforberedelsen og konfirmation 
i Snejbjerg. 
 

Der er været et godt og konstruktivt møde med præsterne.  
Konfirmandforberedelsen vil ligge i de to første lektioner.  
Alle skal fremover konfirmeres den første lørdag i maj fra 
2026. 



6. Referat, siden sidst, orientering og 
meddelelser (40 min) 
 
- Personalenyt 
- Økonomi SFO og skole 
- Siden sidst SFO og skole 
 
Bilag:  
Økonomioversigter skole og SFO 
 

Der er ansat fire pædagogmedhjælpere i SFO’en. De unge 
mennesker skal ud og rejse. 
Karina (trivselspædagog) har sagt op. Hun bliver vikardækket, 
men vi kigger ind i, hvordan Balancen skal se ud fremadrettet. 
Der har været to personalemøder på 2. årgang pga. 
udadreagerende elever. De er forløbet godt, og 
tilbagemeldingerne fra sidste møde er, at der er ro på 
situationen.  
 
Bjørn gennemgik budgetforudsætninger for det kommende 
år.  

7. Eventuelt. (5 min) 
 

Der skal være en opmærksomhed omkring at alle er 
inkluderet til julefodbold. 
 
Juleklippedag – skal forældre inviteres på mellemtrinnet? 
Ledelsen tager det med tilbage til lærerne.  
 
Møde på onsdag den 22. januar 13.00 i kantine-udvalget. 

8. Næste møde. 
 

Torsdag d. 20. februar kl. 17.00-19.30 
 

 


